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Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 

Zaaknummer Z-23-482395 
Documentnummer DOC-24-799817 
Naam commissielid J. Stam 
Fractie VVD 
Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 4-3 agendapunt 5.1 

Beleidskader Lange Termijn Accommodatiebeleid 
Datum waarop de vraag is 
gesteld 

 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 
Portefeuillehouder  
Afdeling  

 
 

1.  In april 2020 heeft college opdracht gekregen om LTA op te stellen. Hoeveel kosten 
zijn er vanaf april 2020 gemaakt om te komen tot het LTA dat nu voor ons ligt ter 
besluitvorming. (Uitgesplitst in interne en externe kosten) 

antwoord  Externe kosten: €  215.500,- 
Dit betreft de inhuur van een onderzoeksbureau, een externe projectleider en 
adviseur en een ontwerpbureau. 
Interne kosten/uren worden niet geregistreerd.   
 

2. In het beleidskader is de opzet voor de investeringssubsidie - en 
onderhoudssubsidie beschreven. Komt er voor instellingen/verenigingen een helder 
en duidelijk aanvraagformulier om genoemde subsidie aan te vragen? Worden die 
aanvragen ook voorgelegd aan de gemeenteraad of is/wordt dit een 
collegebevoegdheid? Verenigingen/instellingen wachten ook al jaren op 
duidelijkheid m.b.t. investeringssubsidies. Per wanneer komt bovenstaande 
beschikbaar en kunnen verenigingen/instellingen een aanvraag doen? 

Antwoord - Ja, er komt een duidelijk aanvraagformulier. 
- In de algemene subsidieverordening van onze gemeente is in artikel 3  

vastgelegd dat toekenning van subsidieaanvragen een bevoegdheid is van 
het college: “Het college is bevoegd te besluiten over het verstrekken van 
subsidies met inachtneming van de in de gemeentebegroting opgenomen 
financiële middelen of het subsidieplafond en - indien de begroting nog niet 
is vastgesteld dan wel goedgekeurd - onder de voorwaarde dat voldoende 
gelden ter beschikking worden gesteld.” Het is een raadsbevoegdheid de te 
creëren reserve vrij te geven.  

- Het college streeft er naar om uiterlijk dit najaar de regeling open te stellen. 
 

3. Het doel van het LTA is een gelijk speelveld creëren  voor maatschappelijk 
organisaties en vastgoed investeringen lezen wij in de beleidskaders. Is een gelijk 



 

 
 

speelveld ook niet een redelijk gelijk verdeeld bedrag per inwoner of per kern? 
(gerelateerd aan het aantal inwoners per kern) 
De VVD fractie is gek op puzzelen in de beschikbare cijfers en wij hebben voor u al een 
overzicht gemaakt van de subsidiestromen verdeeld over de kernen. (zie bijlage) In 
dit overzicht constateren wij enorme verschillen m.b.t. de 
bijdrage/subsidieverstrekking per inwoner. (Varieert van € 7,- tot € 217,-) Wil u dit 
overzicht controleren en daar waar nodig is aanpassen? 

Antwoord Met een gelijk speelveld wordt bedoeld dat per accommodatiesoort de afspraken 
zoveel als mogelijk  gelijkgetrokken worden, zodat er sprake is van het 
gelijkheidsbeginsel voor de stichtingen en verenigingen.  
Binnen de huidige systematiek wordt geen verdeling van bedragen per inwoner 
toegepast.   
U vraagt hier nadrukkelijk naar een mening of het college het redelijk vindt om een 
bepaald bedrag per kern per inwoner te verdelen. Dit is een politieke vraag. De vraag 
of wij bijgevoegd overzicht willen controleren en aanvullen, zullen wij niet uitvoeren. 
Reden hiervoor is dat u hiermee verzoekt uw overzicht een formele status te geven. 
Informatie over subsidies zijn te vinden in het subsidieprogramma 2024, 
onderhoudskosten in het Meerjaren onderhoudsplan gemeentelijke gebouwen 
2023-2042 en informatie over onderwijshuisvesting in het IHP 
 

4. De visie op maatschappelijke accommodaties is mede ontstaan door participatie. Er 
zijn veel gesprekken gevoerd met maatschappelijke partijen. De input van alle 
gesprekken is verwerkt in deze nieuwe toekomstbestendige visie op 
accommodaties lezen wij in het LTA.  Kunt u concreet aangeven welke 
input/ideeën/aspecten van deze gevoerde gesprekken zijn verwerkt? 

Antwoord Uit meerdere gesprekken kwamen onderstaande punten naar voren die zijn 
meegenomen in het LTA: 

- Er is een grote bereidheid zich in te zetten voor- en behoefte aan het in stand 
houden van voorzieningen met name in de kleine kernen. 

- Behoefte aan duidelijkheid voor de toekomst of accommodaties in stand 
gehouden kunnen worden.  

- Behoefte aan samenwerken met andere accommodaties en de gemeente, 
maar ook aan zelfstandig blijven. 

- In standhouden voorzieningen is ook van belang i.v.m. toekomstige 
woningbouw en leefbaarheid. 

- Bij veel accommodaties zijn investeringen nodig of is men aan het 
onderzoeken wat mogelijkheden voor verduurzaming zijn.  

- Behoefte aan ondersteuning vanuit gemeente zowel financieel als 
meedenken in mogelijkheden. 
 

 

https://www.medemblik.nl/fileadmin/Medemblik/website/Documenten/Subsidies/Subsidieprogramma_2024.pdf
https://medemblik.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/5f36991e-b40e-4937-9bd1-1dae55ebd6bd?documentId=b4a54d9b-0016-4bfb-9a2f-6a32b52b1442&agendaItemId=cfd66180-2e3d-4956-84d7-dc253a0bffbd
https://medemblik.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/5f36991e-b40e-4937-9bd1-1dae55ebd6bd?documentId=b4a54d9b-0016-4bfb-9a2f-6a32b52b1442&agendaItemId=cfd66180-2e3d-4956-84d7-dc253a0bffbd
https://medemblik.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/4e5f67a4-4a75-4005-8d59-fadd60ed1006?documentId=1be9d783-6f62-41b5-b9d2-6484861e569c&agendaItemId=5080f80e-9387-46e9-a81c-1ed0a56604ab

